
Fra: Oddbjoerg Kristin Hepsoe Aune[krhepsau@online.no]
Sendt: 27.06.2018 22:18:59
Til: Øvrebø, Henrik
Tittel: Re: Påminnelse - spørsmål til henvendelse om Buarøya-sak

Hei!
 
Det vil gå frem av min forrige henvendelse 05 03 2018 at

 

  - et eventuelt naust på den aktuelle tomta vil stenge for verdifull utsikt fra vår fritidseiendom. (Jeg viser til bilder som

    tidligere er sendt Fylkesmannen og som viser dette tydelig.)

  - det ser ut som det forberedes bygging på den aktuelle nausttomta.

  - Tore Johan Buarø har allerede både et naust og en sjå som lagerplass på Buarøya og at det ved behov er annet

    areal som kan leies på fastlandet.

 

Brevet (e-posten) til Fylkesmannen var ment som en formell klage, men jeg ser at den klagen først burde vært sendt til

det kommunale hovedutvalget for slike saker (UM). Jeg kommer nå til å sende en klage til kommunen angående denne

saken med det aller første.

 

Når e-posten ble sendt Fylkesmannen, skyldes det at jeg har opplevd større forståelse hos Fylkesmannen enn hos Osen
kommune i tidligere saker og at jeg erfaringsmessig ikke kan være tidlig nok ute om jeg skal bli hørt.

 

Som tillegg til det som tidligere er meddelt Fylkesmannen i Trøndelag, vil jeg peke på følgende:

 

  *  Det ser nå ut til at byggematrialer er på plass og at (forberedelser til) bygging nå allerede er i gang.

  *  Det er jf. sak 1/18 ikke sent ut noe nabovarsel om bygging av naust, men det er mulig jeg er for tidlig ute med

      å etterlyse dette? I sak 1/18 sies om nabovarsel at det ikke er mottatt merknader, men der er vel ikke mulig når

      slike merknader så langt ikke er etterspurt.

  *  Det er heller ikke mulig å finne ut på aktuelle kommunale sider om det foreligger noen byggesøknad/byggesak for

     det aktuelle naust-prosjektet.

  * Generelt: Det er vanskelig for oss som kommunens innbyggere tidsnok å oppdage hva som sker innen kommunal-

     politikk og kommuneadministrasjon som har betydning for vår hverdag.

 

Som nevnt kommer jeg om kort tid til å sende en henvendelse til Osen kommune til denne saken om kort tid, men ser

det hensiktsmessig at Fylkesmannen allerede nå er orientert.

 

 

 

Med vennlig hilsen



 

 

Oddbjørg Kristin Hepsø

 

 

 

 

 
Den 19.06.2018 09:32, skrev Øvrebø:

Til Oddbjørg Kristin Hepsø

 

Det vises til vår e-post av 30.5.2018. Vi kan ikke se å ha mottatt svar, og påminner om denne.

 

Vi opplyser om at Fylkesmannen vil behandle ferdig saken på grunnlag av de opplysninger som foreligger hvis vi
ikke mottar et svar.

 

Seneste frist for å komme med utfyllende opplysninger settes til 1.7.2018.

 

 

 

 

Med vennlig hilsen

Henrik Øvrebø | Juridisk rådgiver
Fylkesmannen i Trøndelag | Kommunal‐ og justisavdelingen
Tlf: +4773199188 | www.fylkesmannen.no/trondelag

Vennligst tenk på miljøet før du skriver ut.

 

Fra: Øvrebø, Henrik 
Sendt: onsdag 30. mai 2018 12:18
Til: 'krhepsau@online.no' <krhepsau@online.no>
Kopi: Osen kommune <postmottak@osen.kommune.no>
Emne: Svar på henvendelse ang. Buarøya-saker

 

Til Oddbjørg Kristin Hepsø

Kopi: Osen kommune ved Ronald Brattsberg

 

 

Svar på henvendelse ang. Buarøya-saker

 

Det vises til din henvendelse i e-post av 5.3.2018.



 

Det er nevnt to saker i e-posten. Den ene gjelder fradeling av hyttetomt fra gnr/bnr 18/4. Det er klaget på
kommunens avvisningsvedtak. Denne har Fylkesmannen nå ferdigbehandlet. Se vedtak av 29.5.2018 (vedlagt).
Dette er også sendt ut pr. post.

 

Den andre saken gjelder et nytt naust ved gnr/bnr 18/2. Etter hva Fylkesmannen forstår, har kommunen vedtatt å
dispensasjon til naustet den 14.2.2018. Det skal være gitt dispensasjon fra reguleringsformålet LNF og det
generelle byggeforbudet i strandsonen. Det skal siden være gitt byggetillatelse.

 

Fylkesmannen ser det som noe uklart om din henvendelse er ment som en formell klage på kommunens vedtak i
denne saken, med krav om klagebehandling. Etter lovens ordning skal klager først fremmes for det organ som har
truffet vedtaket, dvs. kommunen. Det vises til forvaltningsloven (fvl.) § 32.

 

Vi ber i første omgang om en tilbakemelding på om henvendelsen er ment som en klage. Svar kan sendes til
denne e-posten (henrik.ovrebo@fylkesmannen.no).

 

Vi beklager at det har tatt lang tid med svaret her. Det skyldes stor saksmengde.

 

 

 

Med vennlig hilsen

Henrik Øvrebø | Juridisk rådgiver
Fylkesmannen i Trøndelag | Kommunal‐ og justisavdelingen
Tlf: +4773199188 | www.fylkesmannen.no/trondelag

Vennligst tenk på miljøet før du skriver ut.

 

 

 

Fra: Oddbjoerg Kristin Hepsoe Aune[krhepsau@online.no]

Dato: 05.03.2018 17:40:51

Til: FMTL Postmottak

Tittel: Angående bygging på Buarøya

Trond Flydal og Aleksander Skogrand Pedersen

 

 

Hei!

 

Takk for svar på midt brev (deres ref: 2018/717). Nå henvender jeg meg nok engang til dere angående dette.

Osen kommune har hatt møte på dette som jeg har med som vedlegg. Første vedlegg er møteinnkalling og det
andre er

møtereferat.



Jeg ber dere se på saksnr PS 1/18 sakstittel 5020/18/2 ang. bygging av nytt naust på Buarøya og saksnr PS
3/18

sakstittel 5020/18/14 ang. klage på vedtak. Har også sendt ved bilder som jeg forklarer etterhvert.

Brevet som ble sendt dere og som jeg fikk svar på, var også et ønske om å få stoppe videre bygging på Buarøya.
Nå er det

altså en ny byggesak på gang altså PS 1/18.

Av papirene som er sendt til Osen kommune kommer det ikke frem at vårt hus mister all utsikt. Bildene som er
tatt er ikke

rett ang. å vise hvor nært naustet kommer vårt hus å stenger for all utsikt. Jeg er klar over at det har stått et naust
der før.

Jeg har sendt ved noen bilder av nyere dato der dere kan se litt bedre hvordan naustet blir stående. Bilde 4 viser
hvor det

skal stå, tatt fra husveggen vår. Bilde 5, er fra sjøen og mot huset vårt. Bilde 6 er fra naboen og mot litt av
langveggen på

nynaustet. Begrunnelsen Tore Johan kommer med at han har ikke noen steder å sette båtene til vinterlagring. Han
har et

naust og en sjå på Buarøya fra før, og kan gjøre plass der eller han kan leie plass et annet sted. Jeg mener den
tiden han

har igjen som fisker kan han leie seg plass. Mannen har ingen barn og er tross alt 75 år.

Neste sak PS 3/18 omhandler min klage på tidligere klage. Jeg har sendt over bilde 1, er tatt fra leia der båtene
går på

nord og sørgående kurs. Bilde 2 er fra østsiden på Buarøya, bilde 3 er fra sørsiden. Som dere ser er det det
høyeste

punktet på øya hytta ble bygd på. I deres høringsuttalelse 30.01.2014 står det at hytta ikke skal være til
sjenanse, men

det er jo akkurat det den er. Synes ikke hytta tar seg ut sammen med den gamle bebygelsen på øya. Føler her at
Osen

kommune med sektorlederen i spissen overkjørte meg fullstendig. Sånn som jeg ser og føler det ønsker de all
turisme og

bygging der ute hjertelig velkommen. Jeg lurer på om det er noen av disse i styret og stell i Osen kommune som
har satt

sine ben der ute. Jeg tror ikke de vet hva de driver med.

Med dette brev ønsker jeg nå at det må bli stopp på all bygging på Buarøya. Vi må ta vare på den bebyggelsen
som er der,

mange av husene er langt over 100 år gammel.

Ønsker dere å se på saken selv er dere hjertelig velkommen, bare ta kontakt, så ordner det seg med båttransport
for dere.

Håper på en god forståelse for dette da det betyr så mye å ta vare på denne plassen og dens historie.

 

Med vennlig hilsen

 

Oddbjørg Kristin Hepsø


